
REFERAT FRA STYREMØTE I BAS EIENDOM AS MØTE 4/2020 
Dato: 05.11.2020 
Tid: kl. 16 – 18+ 
Sted: BAS/Teams 
 
Møtt:  Bjart Nygaard   styreleder 
  Thale Bjørnerheim  nestleder valgt av rådet 
  Charlotte Erckrath  lærerrepresentant 

Espen Folgerø   lærerrepresentant 
  Thorstein Fossan  studentrepresentant 
  Mads Senneseth  studentrepresentant  
  Ingrid Kvamsdal  vara tilsatte sin representant 

 
Cecilie Andersson  rektor 

  Ingunn Tepstad  kontorsjef 
Forfall: Margit Opheim  styremedlem valgt av rådet 
 
20.18 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE BASE 3/2020 
 Styret godkjente protokollen fra møte i BAS Eiendom AS 24.08.2020 
 
20.19 ØKONOMISK STATUS BAS EIENDOM AS PR 30.10.2020 
 Styret tok økonomisk status pr 30.10.2020 til orientering. 
 
20.20 FORSLAG TIL BUDSJETT FOR BAS EIENDOM AS 2021 

Vedtak: Styret godkjente forslaget til budsjett for BAS Eiendom AS 2021 med justert 
husleie for BAS 2021. Førsteprioritet for vedlikehold er å sikre tett tak og deretter 
gjennomføring av planlagt ventilasjon. 

 
20.21 UTVIKLING AV BAS EIENDOM AS 

Styret tok rektors oppdatering til orientering. Saken drøftes på neste lærerråd. 
 

20.22 PLANER FOR SANDVIKEN – KRISTIANSHOLM M.M 
Styret tok statusoppdatering til orientering. 

   
20.23 EVENTUELT 

Ingen saker under eventuelt. 
 
 

 
 
Neste møte arrangeres i forbindelse med presentasjon av innstilt rektorkandidat. 
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